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Onderwerp RE persco communicatie proces morgen

Aan m
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Hoi

Top

Hierbij het bestand

En voor jou info gister heb ik samen met

moeten gaan om sporten op 1 5 meter

IHQIEDlzal dat ook nog bij Interdepartementaal Afstemmingsoverleg inbrengen Als het goed is gaat het dan ook zo mee in

besluitvormingsdocumenten richting MCCB dan zou het helder moeten zijn
Het max aantal personen per groep wordt ook nog meegenomen

bij NCTV overleg gehad daar hebben we ook aangegeven dat het zou1° 2«

Hopelijk wordt de besluitvorming zo duidelijk zodat er geen verwarring ontstaat

Groet
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Onderwerp RE persco communicatie proces morgen
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Hi 10 2e

We staan helemaal paraat om het proces morgen in goede banen te leiden En ik ben tussen 18 19 uur goed bereikbaar Tevens

zijn we via de DGV proberen te achterhalen of we de non contact sporten moeten interpreteren als een groep van sporten of

doelen op de 1 5m afstand

Zouden wij nu alvast de QA pagina van sport kunnen ontvangen
Dan kunnen we namelijk op basis van de info vanuit OMT DGV daar alvast de benodigde aanpassingen in doen

Hoeven we morgen alleen nog maar te checken of het besluit van de MCCB daarmee in lijn is of dat er toch nog zaken gewijzigd
moeten worden Ik zorg dan samen met^^^J dat^mjgQjtijdig de juiste versie van ons ontvangt

Dank alvast
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Onderwerp persco communicatie proces morgen

Morgen wordt weer een belangrijke dag De communicatie wordt al druk voorbereid Ik neem je mee in het proces met een

aantal vragen

We verwachten om 19 uur weer een persconferentie Voor sport worden daar ook aankondigingen gedaan
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Tijdens de persconferentie worden de algemene maatregelen en een persbericht direct online gezet
Na de persconferentie worden ook de QA s op rijksoverheid aangepast
Om dat goed te laten verlopen zijn 2 processen belangrijk

Brondocumerit

Het NKC is druk bezig met een brondocument Op basis van dat document worden persco persbericht en QAs aangepast
We proberen het brondocument zo algemeen mogelijk te houden en voor specifieke informatie over het onderwerp naar de QA

pagina te verwijzen

De teksten voor algemene maatregelen in het brondocument worden gebaseerd op teksten vanuit het OMT advies en de

besluitvormingsdocumenten uit de MCCB

Ik zal jullie de passages over sport morgen opsturen met de vraag hierop te reageren De deadlines voor reactie op dit document

zijn kort en het kan zijn dat het document meerdere keren langs komt

Het brondocument wordt op basis van de besluiten in MCCB definitief gemaakt Hier is erg weinig tijd voor ik kan de teksten dan

niet terug leggen via de mail

Mochten er dringende vragen zijn dan bel ikJ

vragen over sport

10 2e Kan jij tussen 18 en 19 uur woensdag telefonisch bereikbaar zijn voor

QA
Na de persco willen we zo snel mogelijk nieuwe QAs online Communicatie adviseurs kijken samen met beleid welke QAs er

gewijzigd moeten worden en ook of er mogelijk nieuwe vragen zijn die toegevoegd moet worden

Aancommunicatie adviseurs het dringende verzoek om de QAs op tijd klaar te hebben en eerst te laten checken door^g
10 2e

Lever de afgestemde definitieve QAs uiterlijk om 19 uur aan bij mij en

duidelijk zichtbaar wat er wijzigt t o v de QAs die nu online staan Het is voor de webredactie niet te doen om alie QAs te

verwijderen en nieuwe op te nemen

| 5 iaj nl Maak daarin10 2e 10 2e

Als het antwoord op een vraag nog niet bekend is bijv omdat er nog met veldpartijen naar de invulling van de nieuwe

maatregel gekeken moet worden dan kan dat ook een antwoord zijn Dat is beter dan de vraag niet opnemen

Aandachtspunten sport
Binnen de voorstellen zijn er 2 dingen die nog verhelderd moeten worden

In het OMT advies wordt gesproken van non contactsporten Het advies is om dat sporten op 1 5m te laten worden Dan maakt

het niet uit om welke sport het gaat als je maar afstand houdt

Er ligt nog een vraag of er max aantal in de groep zou mogen

Bij vragen hoor ik het graag
Groet
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